Οι τριτόκλιτες μετοχές λήγουν σε:
1. -ας, -ασα, -αν π.χ. ὁ λύσας. η λύσασα, τὸ λῦσαν.
2. -είς, -εῖσα, -ὲν π.χ. ὁ λυθείς, ἡ λυθεῖσα, τὸ λυθέν.
3. -οὺς, -οῦσα, -ὸν π.χ. ὁ  γνοὐς, ἡ γνοῦσα, τὸ γνόν.
4. -ὺς, -ῦσα, -ὺν π.χ ὁ δεικνὐς, ἡ δεικνῦσα, τὸ δεικνύν.
5. -ων, -ουσα, -ον π.χ. ὁ λύων, ἡ λύουσα, τὸ λῦον
6. -ῶν, -ῶσα, -ῶν π.χ. ὁ τιμῶν, ἡ τιμῶσα, τὸ τιμῶν
7. -ῶν, -οῦσα, -οῦν π.χ. ὁ δηλῶν, ἡ δηλοῦσα, τὸ δηλοῦν
8. -ὼς, -υῖα, -ὸς π.χ. ὁ ὁ λελυκὠς, ἡ λελυκυῖα, τὸ λελυκός.
9. -ὼς, -ῶσα, -ὼς ή -ὸς π.χ. ὁ ἑστὠς, ἡ ἑστῶσα, τὸ ἑστὠς ή ἑστός.
 Το θηλυκό κλίνεται όπως τα θηλυκά ουσιαστικά της α' κλίσης που έχουν μη καθαρό -α, π.χ. γλῶσσα.
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Κλίνονται όπως το επίθετο πᾶς, πᾶσα, πᾶν.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
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Κλίνονται όπως το επίθετο χαρίεις, χαρίεσσα, χαρίεν.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς
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Το αρσενικό κλίνεται όπως το ουσιαστικό ὁ ὀδούς.
Το θηλυκό κλίνεται όπως τα θηλυκά ουσιαστικά της α' κλίσης που έχουν μη καθαρό -α, π.χ. γλῶσσα.
Το ουδέτερο όπως το ουδέτερο των τρικατάληκτων επιθέτων σε -ων, -ουσα, -ον, π.χ. ἄκον
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
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Το αρσενικό και το ουδέτερο κλίνονται στη γενική, τη δοτική και την αιτιατική όπως το ουσιαστικό ὁ ἱμὰς
Το θηλυκό κλίνεται όπως τα θηλυκά ουσιαστικά της α' κλίσης που έχουν μη καθαρό -α, π.χ. γλῶσσα.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
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 Κλίνονται όπως το επίθετο ἄκων, ἄκουσα, ἆκον.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς
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Το αρσενικό και το ουδέτερο κλίνονται στη γενική, τη δοτική και την αιτιατική όπως το ουσιαστικό ὁ ἱμὰς
Το θηλυκό κλίνεται όπως τα θηλυκά ουσιαστικά της α' κλίσης που έχουν μη καθαρό -α, π.χ. γλῶσσα.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
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Το θηλυκό κλίνεται όπως τα θηλυκά ουσιαστικά της α' κλίσης που έχουν μη καθαρό -α, π.χ. γλῶσσα.
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
	[bookmark: 18]8
	-ὼς, -υῖα, -ὸς

	
	αρσενικό
	
	θηλυκό
	
	ουδέτερο

	Ενικός αριθμός

	ὁ
τοῦ
τῷ
τὸν
ὦ
	λελυκ-ὼς
λελυκ-ότος
λελυκ-ότι
λελυκ-ότα
λελυκ-ὠς
	ἡ
τῆς
τῇ
τὴν
ὦ
	λελυκ-υῖα
λελυκ-υίας
λελυκ-υίᾳ
λελυκ-υῖαν
λελυκ-υῖα
	τὸ
τοῦ
τῷ
τὸ
ὦ
	λελυκ-ὸς
λελυκ-ότος
λελυκ-ότι
λελυκ-ὸς
λελυκ-ὸς

	Πληθυντικός αριθμός

	οἱ
τῶν
τοῖς
τοὺς
ὦ
	λελυκ-ότες
λελυκ-ότων
λελυκ-όσι
λελυκ-ότας
λελυκ-ότες
	αἱ
τῶν
ταῖς
τὰς
ὦ
	λελυκ-υῖαι
λελυκ-υιῶν
λελυκ-υίαις
λελυκ-υίας
λελυκ-υῖαι
	τὰ
τῶν
τοῖς
τὰ
ὦ
	λελυκ-ότα
λελυκ-ότων
λελυκ-όσι
λελυκ-ότα
λελυκ-ότα


 
Παρατήρηση: Η κλητική ενικού των τριτόκλιτων μετοχών και στα τρία γένη σχηματίζεται όμοια με την ονομαστική ενικού, π.χ. ὁ ἑστὼς, ὦ ἑστὼς 
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